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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. H. Van de Ven, voorzitter  
De heren A. de Laat (SP), M. v. Oosterwijk (Pro Actief Goirle), G. v.d. Put 
(PvdA), E. Schellekens (LRG), J. Swaans (VVD), W. Couwenberg (Lijst 
Couwenberg) en mevrouw M. de Groot (CDA). 
Burgemeester M. Rijsdorp 
Wethouder: Th. Van der Heijden, S. Verhoeven 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Mevrouw Eikelenboom (SP) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2014/20-februari/19:30 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.  Raadsvoorstel verordening op de commissie voor bezwaarschriften 
 
Standpunten fracties: 
 
PvdA Het college heeft snel en adequaat gereageerd op de wens van de commissie. 
VVD Sluit zich aan bij de reactie van de PvdA. 
Lijst Couwenberg Is het ook eens met het voorstel. Vraagt waarom de zittingsduur niet teruggebracht kan 

worden tot 4 jaar. 
CDA Sluit zich aan bij de woorden van de PvdA en VVD. 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel kan als een A-stuk naar de raad. 
 
 
3. Raadsvoorstel aanpassing Reglement van Orde en commissieverordening 2014 
 
Standpunten fracties: 
 
SP Heeft wel enige vragen. In de agendacommissie kan worden besproken of een stuk wordt 

besproken of direct door kan naar de gemeenteraad.  
Lijst Couwenberg Overlappen presidium en agendacommissie elkaar? 
LRG Bij artikel 6 agendacommissie wordt verwezen naar artikel 83 Gemeentewet. In dat artikel 

staat dat de burgemeester geen lid mag zijn van de commissie. Om onduidelijkheid te 
vermijden wordt voorgesteld dit artikel te wijzigen in “de raad heeft een 
agendacommissie”. 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2014/20-februari/19:30
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2014/20-februari/19:30
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Het tijdsbeslag is een aandachtspunt. Er wordt dan mogelijk meer vergaderd.  
Het stemmen in het presidium en de agendacommissie is een vraagpunt. Er moet goed 
gekeken worden of er een meerderheid is in de raad voor de behandeling van stukken, 
anders functioneert het niet. Elk lid van de agendacommissie heeft 1 stem. Dat is in de 
toelichting van de VNG toegelicht, dit heeft onder andere tot doel dat zo ook kleinere 
fracties goed betrokken worden. 

PAG Hij wil hier in de gemeenteraad nog iets over spreken. Er zou meer over gezegd moeten 
worden dan dat er meer vergadert wordt. 

VVD Het presidium bewoog zich soms wat op politiek terrein. Dat wordt zo verbeterd. In het 
overleg heeft hij begrepen dat het presidium alleen in noodgevallen aan de orde komt. 

PvdA De belangrijkste aanpassing is het in het leven roepen van een agendacommissie. Zo’n 
agendacommissie neemt vooraf kennis van de inhoud van de stukken. Dat vindt de PvdA 
belangrijk. De agendacommissie gaat kijken of een stuk geschikt is om te behandelen in 
commissie of raad. 

CDA Sluit zich aan bij de opmerkingen van de PvdA. Vindt het de moeite waard om te kijken of 
het werkt. Bij de gewogen stemmen kan zij zich iets voorstellen. 

 
Advies van de commissie: 
Het voorstel gaat als B-stuk naar de raad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
De verwijzing naar de Gemeentewet wordt uit het artikel over de agendacommissie gehaald.   
 
4. Raadsvoorstel Plan van Aanpak Zaakgericht werken 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Vindt het een goed idee dat er stappen worden gezet bij de gemeente. Het is goed om 

zaken te centraliseren en in verschillende afdelingen op dezelfde manier te gaan werken.  
Wat betreft de kosten moet een goede begroting zijn gemaakt. Opleidingen zijn heel 
belangrijk. Is er voldoende opleidingsbudget meegenomen in het geheel? 

PAG Vraagt zich nog steeds af waarom dit moet en wat we ermee gaan bereiken. Zaakgericht 
werken lijkt het doel te zijn, in plaats van het middel. Zijn er ook baten in de zin van 
maatschappelijk nut? 

VVD Zaakgericht werken wordt voor een deel van hogerhand opgelegd. Op termijn wordt dit 
terugverdiend. Digitalisering moet niet dusdanig worden dat een deel van onze burgers die 
deze stap nog niet gemaakt hebben in het gedrang komen.  

CDA Vindt het zaakgericht werken echt geen overbodige luxe. Een geraadpleegde deskundige 
gaf als reactie dat € 300.000,-- niet veel geld is voor deze omvorming. Het is een goed 
verhaal.  

SP Vindt € 300.000,-- heel veel geld. Hoe wordt omgegaan met de structurele kosten. Vraagt 
om helderheid rond de financiën. 
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Advies van de commissie: 
Het voorstel kan als A-stuk naar de raad. 
 
 
5.  Raadsvoorstel traject begrotingsbehandeling 2015 
  
Standpunten fracties: 
 
PvdA Vraagt zich af wat de nut en waarde van het voorstel is. Moet de raad hier een besluit over 

nemen? 
VVD Er ligt een grote opgave. Het is goed dit vast te leggen voor de raad. 
PAG Het lijkt raadzaam om de nieuwe gemeenteraad mee te geven om de stappen 2 en 3 te 

vervlechten met het maken van een coalitieprogramma. Dan vormt het samen een soort 
voorjaarsnota. Het is belangrijk dat de nieuwe raad in de eerste vergadering afspraken 
maakt over hoe het proces verder verloopt.  

Lijst Couwenberg Vindt het een A-stuk. 
CDA De bestaande praktijk wordt geschetst. Het is allemaal kennisnemen, maar de raad 

bepaalt. De raad zou de afwegingskaders moeten bepalen. De rol van de raad zou tekstueel 
sterker kunnen. Kan de concept-begroting eerder worden aangeleverd? 

 
Advies van de commissie: 
Het stuk kan als A-stuk naar de raad. 
 
 

6. Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
De burgemeester geeft aan dat de mededeling niet op schrift is. Er is niet zo heel veel te melden heeft. De 
gemeente Hilvarenbeek doet nu ook mee in de eerste besprekingen over mogelijke samenwerking op het gebied 
van Sociale Zaken. 

 
7. Brieven oud-papier inzameling 

De voorzitter geeft aan dat ook nog een brief is ontvangen van de voorzitter van Muziek en Vriendschap.  
De heer Van Oosterwijk heeft om bespreking gevraagd. Hij wil dit in de commissie bespreken omdat de vragen 
in de raad niet tot een duidelijke uitspraak hebben geleid. Hij geeft aanvullend op zijn bespreeknotitie aan dat de 
bief van de voorzitter van de Harmonie leidt tot een streep onder deze kwestie. Wanneer zich in de toekomst 
vergelijkbare gevallen zouden voordoen, kunnen mogelijk toch lessen voor de toekomst rond de advisering door 
de ombudsman worden getrokken. 
Mevrouw De Groot stelt dat de brief van de voorzitter van de harmonie wel wezenlijk iets verandert. Zij vindt 
het wel heel belangrijk dat wanneer het college afwijkt van een advies van de ombudsman dat goed wordt 
gemotiveerd. Het hele proces verdient geen schoonheidsprijs. 
De heer De Laat geeft aan dat in deze zaak waarschijnlijk alleen maar verliezers zijn. Los van de brief van de 
harmonie, steekt het de SP dat het college het advies van de ombudsman niet heeft opgevolgd. 
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De heer Schellekens is blij dat het bestuur van de harmonie zich distantieert van de manier waarop is 
gecommuniceerd. Hij geeft aan geschrokken te zijn van mailtjes aan leden van Lijst Riel Goirle. 
Op één onderdeel heeft het college het advies van de ombudsman niet goed gevolgd. Daar had het college 
uitgebreider aandacht aan kunnen besteden. 
De heer Swaans sluit zich aan bij het verhaal van mevrouw De Groot. De brief van de voorzitter van de 
Harmonie is heel duidelijk. De wethouder heeft in de raad heel duidelijk uitgelegd waarom de aanbeveling van de 
schade niet is opgevolgd. Er moet eerst bewijs zijn, voordat er uitgekeerd wordt. 
De heer Van Oosterwijk stelt dat het erom gaat dat de ombudsman zegt dat niet is vast te stellen wat de 
verklaring voor het verschil is. Dat is volgens de ombudsman onvoldoende professioneel en daarom stelt hij de 
tegemoetkoming voor.  
 
De burgemeester geeft aan dat conform de verordening rond de ombudsman is gehandeld. Alle aanbevelingen 
van de ombudsman die over de bejegening gingen zijn overgenomen. Er zijn geen harde bewijzen voor misgelopen 
opbrengsten. De ombudsman noemt het aspect professionaliteit wel, maar hij geeft tevens aan dat hij daar 
geen oordeel over kan vellen. Het niet overnemen van de aanbeveling is ook gecommuniceerd met de 
ombudsman. Die argumenten zijn ook gecommuniceerd met de klager. Het is aan zich logisch dat de raad vraagt 
ook goed geïnformeerd zou zijn. 
Wethouder Verhoeven vult aan dat de gemeente wel controleert. Je kunt je afvragen of dit altijd voldoende is 
geweest. Daarom is de afspraak uit het contract aangescherpt. Bij de nieuwe aanbesteding is dit aangetrokken. 
Het is 25 jaar daarvoor goed gegaan. 
Het teruglopen van de opbrengst zien wij ook. Dat is al zo sinds de splitser. Wij hebben professioneel en in het 
belang van een ieder gehandeld. De gevolgen die het heeft betreurt hij zeer. Hij hoopt van harte dat we op 
dezelfde voet kunnen doorgaan. 
 
De heer Swaans geeft aan dat het bestuur van de harmonie de wens uitspreekt de zaak te laten rusten. Dat 
doet hij ook. 
De heer Van Oosterwijk stelt dat er een onoverbrugbaar verschil van mening tussen zijn fractie en het college 
blijft bestaan. Daar moet hij mee leren leven.  
De heer Schellekens geeft aan dat het college een ander oordeel heeft over de bevindingen rond de 
professionaliteit. Hij beveelt toch aan om duidelijk te motiveren in de richting van de raad waarom wordt 
afgeweken van het advies van de ombudsman. 
De heer De Laat sluit zich aan bij de woorden van de heren Schellekens en Van Oosterwijk 
Mevrouw De Groot vraagt om een heldere formulering van afwijkingen van het advies van de ombudsman. 
Communiceer dit helder. Verder is het voor haar afgedaan. 
 
De burgemeester zegt dat er altijd lessen te leren zijn. Zij zegt toe om in de toekomst met deze ervaring 
rekening te houden.  
 
8. Verslag commissie Algemene Zaken van woensdag 15 januari 2014 
Het verslag wordt vastgesteld. De lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
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9. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Wethouder Verhoeven geeft aan dat de prioriteringsnotitie woningbouw binnenkort in het college wordt 
gesproken.  
In het project Fonkelsteen zijn alle 24 kavels verkocht. 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat er een voorlopige prognose is, dat er een verwacht resultaat is van € 
429.000,--. Nadere informatie volgt. 
 
10. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Couwenberg vraagt of het college nog een uitje wil hebben met de raad.  
De burgemeester geeft aan dat dit iets is dat van, voor en door de raad wordt georganiseerd. Het is mooi als er 
een reisje van de raad is. U kunt ook leuke ideeën ontwikkelen. Het is er door allerlei drukte niet echt van 
gekomen. 
De heer Schellekens geeft aan dat er een brief is ontvangen van iemand die veel overlast heeft van lichtreclame 
van de Aldi. Is daar regelgeving over? Vraag aandacht voor de communicatie. 
Wethouder Verhoeven gaat na hoe de stand van zaken bij deze brief is. Overigens gaat dit over de 
welstandsregels. 
 
11. Stukken ter kennisname 
Hierover worden geen opmerkingen gemaakt. 
 
12. Rondvraag 
Mevrouw De Groot heeft een dringend verzoek over de geluidskwaliteit in de raadzaal. Doe hier iets aan bij de 
renovatie van de raadzaal. 
De burgemeester vindt het belangrijk dat publiek goed mee kan luisteren. 
De heer Van der Put constateert dat een drietal partijen veel beschikbare ruimte op de plakborden heeft 
ingenomen. 
De heer De Laat geeft aan dat over de rechter posters van de SP heengeplakt mag worden. Heeft 
geconstateerd dat buiten de bebouwde kom borden aan lantaarnpalen hangen. 
 
De voorzitter sluit de laatste commissievergadering van deze raadsperiode af. Dankt iedereen voor de inzet en 
wenst iedereen goede verkiezingen toe. Hij sluit de openbare vergadering om 21.00 uur. Aldus vastgesteld door 
de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van 24 april 2014. 
 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

15 januari 
2014 

Integrale veiligheid: De evaluatie over 2013 
en de tussenrapportage worden in de vorm 
van raadsinformatie aan de commissie AZ 
aangeboden.  

Burgemeester Voor 8 juli 2014 
(laatste vergadering 
voor het zomerreces) 

Wordt voor 8 juli 2014 aangeboden 

 


	Opgemaakt door

